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Binnen de vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid 
bestaat de behoefte enkele vragen en opmerkingen voor te leggen aan de 
Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het Ontwerpbesluit 
tot wijziging van het Besluit kinderopvangtoeslag voor het jaar 2018 
(Kamerstuk 31 322, nr. 338). 
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I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie 

De leden van de VVD-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van bovenstaand Ontwerpbesluit en kunnen hiermee instemmen. Wel 
hebben de leden nog een vraag over de voortgang van het overleg dat de 
Minister voert over de gefaseerde implementatie met de betrokken 
partijen. Kan de Minister hierover een inhoudelijke terugkoppeling geven? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PVV-fractie 

De leden van de PVV-fractie hebben kennisgenomen van het ontwerpbe-
sluit tot wijziging van het Besluit kinderopvangtoeslag voor het jaar 2018 
en hebben enkele vragen. 
De kinderopvangtoeslagtabel en de maximum uurprijs voor de 
dagopvang zijn gaan gelden voor ouders met recht op kinderopvang-
toeslag die gebruik maken van opvang in een voormalige peuterspeelzaal. 
Kan het kabinet inzage geven in de (te verwachten) financiële conse-
quenties voor deze ouders? 
Wat is de gemiddelde uurprijs bij respectievelijk de dagopvang, buiten-
schoolse opvang (BSO) en gastouderopvang in Nederland? 
Hoeveel dagopvang-, buitenschoolse opvang- en gastouderopvanglo-
caties vragen momenteel de maximum toegestane uurprijs? 
Wat is de naar te verwachten stijging van de kosten voor ouders die 
gebruikmaken van dagopvang, buitenschoolse opvang en gastouder-
opvang, die voortvloeit uit dit besluit? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben kennisgenomen van bovengenoemd 
ontwerpbesluit. Zoals reeds eerder aangegeven betreuren zij ten zeerste 
dat uit het besluit volgt dat de buitenschoolse opvang vanaf 1 januari 2018 
formatief geen vrijwilligers meer mag inzetten. Kan het kabinet aangeven 
welke gevolgen dit gaat hebben voor de niet-commerciële peuterspeel-
zalen? Betekent dit dat zij gedwongen worden te sluiten? Kan het kabinet 
aangeven om hoeveel peuterspeelzalen het hier gaat? 
De maximale tarieven voor de BSO gaan per 2019 fors omlaag, omdat de 
beroepskracht-kindratio versoepeld wordt. Wat heeft dit voor personele 
consequenties voor de BSO?
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